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پای ازدواج وام گریز
شانس دریافت تسهیلات ازدواج ۱۴۰۳ واقعا چقدر 

است؟ 
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چرخه اوراق شدن اقتصادی
باید دقت کنیم،  اقتصاد مملکت  نکته ای که در 
این است که تورم در ایران به هسته سخت و یا به 
عبارتی، به زمین سفت خورده است. این یعنی ما 
متاسفانه پایایی تورم را خواهیم داشت. منتها کسانی 
هم  کاری  هیچ  دولت  اگر  که  می دادند  تئوری  که 
نکند، تورم ۱۵ درصد پایین می آید، دیدند این اتفاق 

نیفتاد.
یک واقعیت وجود دارد؛ این که امید اشتباه دادن 
باعث می شود افراد هیچ کاری انجام ندهند. ما اتفاقا 
باید قبول کنیم که ریشه تورم در ایران، دیگر از یک 
تحریم ها  معضل  به  و  شده  خارج  پولی  سیاست 
برمی گردد. تا زمانی که ما تحریم ها را داریم و سیاست 

پولی درستی هم نداریم، تورم پایدار خواهد بود.
تورمی،  بودجه ها  باشد،  پایدار  که  هم  تورم 
بزرگ و با کسری بالا خواهد بود. در این جا، وقتی 
را که  انقباضی ای  کسری بودجه داریم و سیاست 
شاهد  نکردید،  اعمال  و  کنید  اعمال  می توانستید 
یک آش شله قلمکار خواهید بود. به این شکل که 
در سال آینده قرار است در کشوری که در ۱۲ سال 
گذشته متوسط رشد اقتصادی نزدیک به صفر بوده 
و حجم نقدینگی نیز در پایان امسال ۲۲ برابر نسبت 
به سال ۹۰ شده، سیاست های مالیاتی سخت گیرانه 
اعمال شود. ما در این خصوص جزو معدود کشورها 

هستیم.
حالا این شرایط را در جایی می بینیم که دومین 
ذخایر گاز و چهارمین ذخایر نفت دنیا را دارد. ما در 
ژاپن که نیستیم، ما در خاورمیانه هستیم و این منابع 
را هم داریم و از این منابع نمی توانیم استفاده کنیم و 

فشار را کاملا روی عموم مردم می آوریم.

پیمان مولوی سرمقاله

سفیر یمن در ایران با بیان این که آمریکایی ها در طول 
این سال ها عادت کرده اند حمله کنند و کسی پاسخ آن ها را 
ندهد، اظهار کرد: اما در خصوص یمن، این مسئله فرق می 
کند؛ ما در پاسخ دادن به تجاوزات آمریکا پافشاری داریم و 

خدا را شکر به هر وعده ای که داده ایم، عمل کرده ایم.
»ابراهیم الدیلمی« سفیر یمن در ایران، عصر روز شنبه از 
خبرگزاری دانشجویان ایران )ایسنا( بازدید کرد و در جریان 
آخرین  مورد  در  ایسنا  خبرنگاران  سوالات  به  بازدید  این 
و  آمریکا  اخیر  حملات  یمن،  سیاسی  مذاکرات  وضعیت 
انگلیس به این کشور عربی و اسلامی و ادامه اقدامات یمن 

در حمایت از مردم فلسطین پاسخ داد.
الدیلمی در این گفت وگو که بخش کوتاهی از آن روز 
شنبه منتشر شد، در پاسخ به سوالی در ارتباط با حملات 
اخیر آمریکا و انگلیس به یمن گفت: تجاوز به کشورهای 
اسلامی از سوی کشورهای طاغوت از جمله آمریکا مساله 
جدیدی نیست و ما معتقدیم که آمریکا در پشت تجاوزات 

به یمن  در ۲۰ سال اخیر بوده است.
به اقدامات خود در دریای سرخ تا زمان توقف جنایت های 

اسراییل در غزه ادامه می دهیم
وی با بیان این که ما اکنون در مورد تجاوزات اخیر صحبت 
می کنیم، افزود: همان طور که می دانید در جریان تحولات 
مربوط به عملیات طوفان  الاقصی ما از ملت فلسطین حمایت 
کردیم و نیروهای مسلح یمن با موشک و پهپاد، عمق اراضی 
اشغالی را هدف قرار دادند، ما در راستای ارزش های اخلاقی 
و دینی خود و حمایت از فلسطین این اقدامات را انجام 

دادیم و  از حرکت کشتی های حامل تجهیزات به سمت 
بنادر رژیم صهیونیستی ممانعت به عمل آوردیم.

سفیر یمن در تهران تاکید کرد: ما این اقدامات را تا زمانی 
که تجاوزات علیه مردم غزه متوقف شود، ادامه خواهیم داد 
و همان طور که می دانید چنین اقدامی تاثیر بسیار زیادی 

خواهد داشت.
تشکیل ائتلاف بین المللی در دریای سرخ از سوی آمریکا با 

شکست مواجه شد
سفیر یمن در تهران با بیان اینکه آمریکا در مدت اخیر به 

دنبال تشکیل یک ائتلاف بین المللی در دریای سرخ است، 
اما در این زمینه شکست خورد و کشورهایی که نزدیک به 
نپیوستند، گفت: در  ائتلاف  این  به  دریای سرخ هستند 
دریای سرخ به عنوان یک منطقه بسته، تنها کشورهایی که 

در آن منطقه هستند، می توانند تاثیرگذار باشند.
وی با بیان اینکه کشورهایی مانند اردن، سودان، یمن، 
عربستان، اریتره، مصر و جیبوتی در منطقه دریای سرخ 
می توانند اثرگذار باشند، افزود: دولت یمن از این کشورها 
درخواست کرده که یک ائتلاف متضاد تشکیل دهند و این 
کشورها امنیت در دریای سرخ را با مشارکت یکدیگر در برابر 

ائتلافی که آمریکا به دنبال ایجاد آن بود، محقق کنند.
آمریکا و انگلیس بدون هیچ قانون و مشروعیتی یمن را 

هدف قرار دادند
طریق  از  که  کرده  تلاش  آمریکا  اینکه  بیان  با  الدیلمی 
سازمان ملل مجوزی برای حمله به یمن و انجام اقدامات در 
دریای سرخ دریافت کند ولی در این زمینه شکست خورد، 
گفت: آمریکا و انگلیس بدون هیچ قانون و  مشروعیتی یمن 
را هدف قرار دادند و هدف اصلی آن ها این است که مانع 
حمایت یمن از فلسطین شوند و در واقع می خواهند به نوعی 

با این گونه اقدامات از رژیم صهیونیستی حفاظت کنند.
در حال جنگ با آمریکا هستیم

وی در پاسخ به این سوال که یمن چگونه می خواهد به 
تجاوزات آمریکا و انگلیس واکنش نشان دهد؟ گفت: ما بر 
این باور هستیم که در حال جنگ با آمریکا هستیم و مساله 
واکنش و اقدام نیست. همان طور که پیش از این گفتم 

مساله تجاوزگری آمریکا مساله جدیدی نیست و ما پیش از 
این نیز شاهد اینگونه اقدامات از سوی آمریکا بوده ایم، اما در 
دوره جدید این مساله تقریبا از ۱۰ روز پیش آغاز شده است؛ 
زمانی که آن ها نیروهای یمنی را در دریای سرخ به شهادت 
رساندند و ما نیز همان موقع به این موضوع واکنش نشان 

دادیم و آمریکا را در دریای سرخ مورد هدف قرار دادیم.
از  دیگری  بخش  در  تهران  در  یمنی  دیپلمات  این 
صحبت های خود  در پاسخ به این سوال که آیا آمریکایی ها 
درحملات اخیر خود به یمن به اهداف خود دست پیدا کردند 
با توجه به این که برخی از رسانه ها معتقدند که آمریکایی ها 
در این حملات نتوانستند ضربه چندانی به محل اختفای 
تسلیحات نظامی یمن وارد کنند، تصریح کرد: همان طور که 
اشاره کردم هدف اصلی آمریکا از این گونه اقدامات ممانعت 
از این موضوع است که یمن از فلسطین دفاع می کند و 
آن ها به نوعی می خواهند از رژیم صهیونیستی محافظت و 
حفاظت کنند. الدیلمی در همین ارتباط تاکید کرد: آن ها در 

تحقق این هدف موفق نشده و نخواهند شد.
او در پاسخ به این سوال که شما گفتید یمن پیشنهاد داده 
که ائتلافی در دریای سرخ با حضور کشورهای این منطقه 
ایجاد شود، آیا تاکنون این کشورها پاسخی به این پیشنهاد 
یمن داده اند، گفت: تا این لحظه پاسخی دریافت نکرده ایم 
اما همچنان این درخواست و پیشنهاد باز است تا اینکه این 
کشورها مسئولیت خود در تامین امنیت در دریای سرخ را 
به عهده بگیرند و از دخالت بیگانگان در آب های منطقه ای 

ما ممانعت شود.

سفیر یمن در ایران: 

خ هستیم خواستار تشکیل ائتلاف در دریای سر

توضیحات استاندار کرمان درباره تدابیر امنیتی مراسم سالگرد شهادت سردار سلیمانی

اخبار

 نشست مشترک فرمانده سپاه تهران بزرگ و
رئیس پلیس پایتخت

نشست مشترک فرمانده سپاه محمد رسول الله)ص( با فرمانده انتظامی تهران 
بزرگ در راستای برگزاری کنگره ملی ۲۴ هزار شهید پایتخت برگزار شد.

به گزارش ایسنا به نقل از سپاه نیوز، نشست مشترک سردار سرتیپ پاسدار 
حسن حسن زاده فرمانده سپاه حضرت محمد رسول الله)ص( تهران بزرگ با سردار 
سرتیپ دوم عباسعلی محمدیان فرمانده انتظامی تهران بزرگ به میزبانی سپاه 
محمد رسول الله)ص( در راستای برگزاری کنگره ملی ۲۴ هزار شهید پایتخت برگزار 
شد. فرمانده سپاه حضرت محمد رسول الله)ص( در این نشست، اظهار کرد: 
کنگره ۲۴ هزار شهید پایتخت که از دوم بهمن الی ۱۲ بهمن امسال به مدت ۱۰ روز 
برگزار خواهد شد فرصتی است تا همکاری های بین فراجا و سپاه در جهت حفظ و 

ترویج یاد و نام شهدا دوچندان شود و بیش از گذشته صورت گیرد.
سردار حسن زاده با اشاره به اینکه سمفونی این کنگره ۲۹ دی با حضور مسئولان 
تا در جهت  افزود: سپاه تهران بزرگ آمادگی دارد  مربوطه رونمایی می شود، 
معرفی شهدای نیروی انتظامی تهران بزرگ همکاری های دو جانبه ای را داشته 
باشد؛ به عنوان مثال جمع آوری و انتشار آثار مربوط به شهدای فراجا یکی از 
اقداماتی است که نشر ۲۷ سپاه محمد رسول الله)ص( آمادگی انجام آن را دارد. 
فرمانده سپاه تهران بزرگ سپس به نقش نیروی انتظامی در برقراری امنیت مراسم 
و یادواره های شهدا اشاره و بیان کرد: یکی از برنامه هایی که در راستای کنگره ۲۴ 
هزار شهید پایتخت پیش بینی شده، برگزاری ۸۰ یادواره منطقه ای شهدای تهران 
است که در ۸۰ نقطه برگزار خواهد شد؛ لذا تأمین امنیت اینگونه مراسم  توسط 

نیروی انتظامی می تواند در باشکوه تر برگزار شدن مراسم موثر باشد.

 هنیه خواستار ایجاد ائتلاف بین المللی
»آزادی و عدالت برای فلسطین« شد

رئیس دفتر سیاسی حماس تأکید کرد ملت فلسطین تا زمان بازپس گیری 
حقوق خود از مقاومت دست نمی کشند.

به گزارش ایسنا، اسماعیل هنیه، رئیس دفتر سیاسی حماس گفت: به ملت 
خود به ویژه آن هایی که وارد نبرد با صهیونیست ها در غزه شده اند و همچنین 
اعضای مقاومت افتخار می کنیم. ملت فلسطین تا زمان بازپس گیری حقوق خود 

از مقاومت دست نمی کشند.
به نقل از خبرگزاری فلسطینی سما، وی گفت: اکنون زمان آن رسیده که با هم 
وارد نبرد سرنوشت ساز آزادسازی شویم. در سایه کشتارهای صورت گرفته توسط 
است. هنیه  اساسی  روند  این یک  آن ها  از  آمریکا  و  و حمایت غرب  اشغالگران 
تأکید کرد: من خواهان تلاش جهانی مردمی و رسمی برای محکوم کردن مجدد 
صهیونیسم هستم. اکنون زمان آن فرا رسیده که بگویید حمایت تسلیحاتی از رژیم 
صهیونیستی با میلیاردها دلار برای قتل کودکان و غیرنظامیان بس است. اسماعیل 
هنیه درباره محاکمه رژیم صهیونیستی در دیوان بین المللی دادگستری نیز گفت: 
ما مشتاقانه منتظر صدور تصمیم دادگاه لاهه هستیم. وی گفت: گردان های شهید 
عزالدین القسام به دلایل زیادی عملیات طوفان الاقصی را در دستور کار قرار داد 
که برجسته ترین آنها ادامه تجاوزات رژیم اشغالگر به قدس، مسجد الاقصی و مردم 
ما در کرانه باختری و ادامه محاصره غزه بود. هنیه افزود: ملت ما تا زمانی که 
به حقوق مشروع خود دست نیابند، مقاومت خود را رها نخواهند کرد و کشورها 
و امت عربی و اسلامی و همچنین جهان آزاد باید همه کارهایی را که لازم است 
انجام دهند تا جلوی جنایتگری آشکار علیه مردم ما در غزه، کرانه باختری و سراسر 
سرزمین فلسطین را بگیرند. وی ادامه داد: من از مردان مقاومت و قهرمانان آن در 
لبنان، یمن، عراق و سوریه و همچنین توده هایی که در حمایت از ملت ما تجمع 
می کنند تشکر و تقدیر می کنم. رئیس دفتر سیاسی حماس همچنین اظهار کرد: من 
خواستار تأسیس جبهه جهانی برای حمایت از مقاومت فلسطین هستم. ما همچنین 
خواستار تشکیل یک ائتلاف بین المللی تحت عنوان آزادی و عدالت برای فلسطین و 
ادامه تلاش های مردمی برای پرده برداشتن از جنایات رژیم اشغالگر هستم. مبارزان 
گردان های القسام، شاخه نظامی جنبش حماس، هفتم اکتبر حمله ای تاریخی را 
به مواضع ارتش اشغالگر و شهرک های صهیونیست نشین در اطراف نوار غزه انجام 
دادند و برای ساعت ها کنترل آن را به دست گرفتند. این حمله طبق آمار اسرائیلی ها 

منجر به کشته شدن ۱۲۰۰ اسرائیلی و بازداشت ۲۴۰ اسیر و بردن آنها به غزه شد.

استاندار کرمان با اشاره به تدابیر امنیتی مربوط به سالگرد شهادت سردار 
سلیمانی در گلزار شهدا و منطقه اطراف گفت: همه احتیاطات لازم در منطقه 

دیده شده بود و دستگاه های امنیتی تلاش بسیار زیادی انجام دادند.
محمدمهدی فداکار ظهر روز ۲۴ دی ماه در جلسه شورای اداری استان کرمان 
با تاکید بر رسیدگی به خانواده هایی که در حمله تروریستی ۱۳ دی ماه دچار 
آسیب شده اند، اظهار کرد: حادثه بسیار تلخی بود و حتی در جنگ چنین 
حادثه ای تاکنون ندیده بودیم و عمدتا شهدا زنان و کودکان هستند و این حادثه 

دل همه را سوزاند.
وی با اشاره به اینکه بررسی ها درحال انجام است، افزود: باید به کسانی که به 

هر شکل آسیب دیده اند، کمک کنیم و از تلخی حادثه بکاهیم.
فداکار با اشاره به اینکه هر کدام از شهدا پدیده خاصی در خانواده خود بودند، 
تصریح کرد: بیشتر شهدا از خانواده های متوسط به پایین جامعه بوده و باید به 

این خانواده ها رسیدگی شود.
و  اشخاص  از  خود  عقده  اتفاق  این  در  برخی  کرد:  بیان  کرمان  استاندار 
دستگاه ها را بروز دادند و به دستگاه های مسئول در حوزه امنیت حمله کردند در 

حالی که دستگاه ها تلاش بسیار زیادی کردند.
وی با بیان اینکه حمله به نیروهای متصدی حفظ امنیت بدترین کار ممکن 
است، گفت: برخی افراد عنود به شهدا توهین کردند که برخی دستگیر شدند 
و برخی دنبال عقده گشایی سیاسی بودند در حالی که برای حفظ امنیت و 

حفاظت از جان مردم کارهای بسیار زیادی انجام شد.
فداکار تصریح کرد: ما دشمنان کینه توزی داریم که ساختار ۴۵ ساله انقلاب 
را تحمل نمی کند و از روز نخست شروع کردند و توطئه ها کماکان ادامه دارد و 

هر کاری بتواند می کند.
استاندار کرمان با اشاره به اینکه دوستان امنیتی مراقبت های دائمی دارند، 

افزود: بیش از ۶۰ بمب در کشور قبل از ماه محرم کشف شد که ۱۶ مورد بمب 
آماده آن در کرمان بود.

وی اظهار کرد: مراسم سالگرد قبل اولین سال بعد از کرونا و پیش بینی 
جمعیت زیاد بود که بعد از آن جلسه بررسی ضعف ها انجام و رفت و آمدها و 

ورود خودروها ارزیابی و تجربه شد.
فداکار با اشاره به اینکه دشمن از شهید حاج قاسم سلیمانی، راه، یاد و نام او 
وحشت دارد، گفت: دشمن حاج قاسم را ترور کرد اما دیدند بعد از شهادتش 
بدتر شد و حضور مردم از اقصی نقاط جهان را بر سر مزار او دیدند و مراسم 

تشییع و عشق مردم را مشاهده کردند و و فهمیدند اشتباه کردند.
وی بیان کرد: شرایط جغرافیایی استان کرمان خاص است و کویر در کنار ما از 
جنوب شرق تا شمال شرق گسترده است و با وجود راه های طولانی و مسیرهای 

زیاد، امکان تهدید وجود دارد و گروه های مختلف می توانند استفاده کنند.
استاندار کرمان با اشاره به حجم زیاد تردد اتباع از این استان گفت: ساماندهی 
اتباع و کویر دو مسئله ای است که در دستور کار ملی قرار گرفته زیرا تعداد 
زیادی اتباع غیرمجاز از استان کرمان عبور می کنند و در بحث برخورد با اتباع 

خلاء قانونی داریم.
وی در ادامه با اشاره به اینکه در روز ۱۳ دی ماه به موکب ها اعلام شد حق 
توزیع غذا ندارند، برای اینکه از تجمع جلوگیری شود، گفت: در حوزه ایمنی 
کارهای زیادی صورت گرفت و در بحث امنیتی نیز رینگ کاملی دیده و از بزرگراه 
و محدوده اطراف گلزار شهدا به عنوان منطقه امنیتی بسته و فنس کشیده و در 
کل منطقه بیش از ۱۲۰ دوربین نصب و روشنایی جنگل انجام شد و هیچ نقطه 

کوری در رینگ امنیتی نداشتیم.
وی افزود: همه احتیاطات لازم برای این منطقه امنیتی دیده شد و در نقطه 
انفجار اول گیت هوشمند، پلیس و سگ های مواد منفجره یاب بوده و عامل 

انتحاری قبل از این گیت خود را منفجر کرده بود.
فداکار با اشاره به اینکه تروریست ها توجیه شده بودند در مزار )گلزار شهدای 
کرمان( انفجار را انجام بدهند، افزود: همه ظرفیت استان پای کار بود و نیروی 
انتظامی و دیگر دستگاه ها از استان های دیگر فراخوان نیرو داده بودند تا به 

تامین امنیت کمک کنند.
وی ادامه داد: دوربین های چهره زن در منطقه فعال و به بانک های اطلاعاتی 
و امنیتی متصل بود که افراد مورد دار بلافاصله ردیابی و دستگیر می شدند و 

تعدادی زیادی از افراد متهم در این روزها دستگیر شدند.
وی با اشاره به اینکه عامل انتحاری دوم نیز نزدیک گیت ورودی از سمت تخت 
دریاقلی بیگ خود را منفجر کرده است، گفت: حداکثر آنچه به ذهن می آمد در 
بحث امنیت انجام شد و حتی در ارتفاعات دوربین نصب شده بود و علی رغم 
همه موارد این اتفاق افتاد و گروه های زیادی برای بررسی ابعاد حادثه به کرمان 

آمدند و کار انجام خواهد شد.
استاندار کرمان درباره اطلاع رسانی حادثه نیز گفت: هرکسی در این زمینه 
مسئولیتی دارد و علت تفاوت آمار شهدا برای این بود که آمار اولیه از یک 
بیمارستان اعلام و بعد از انتقال شهدا، همچنان آمار وجود داشت و یکی دیگر 

از موارد، مصاحبه افراد غیرمسئول بود.
فداکار افزود: علت تغییر مکان مراسم تشییع شهدا نیز به دلایل امنیتی بود 

زیرا با ارزیابی ها، تهدیداتی متصور شد و مجبور شدیم مکان را تغییر دهیم.
وی با اشاره به ادامه پیگیری ها برای روشن شدن ابعاد حمله تروریستی کرمان 
گفت: خائنانی که با این تروریست ها همکاری داشتند، پشتیبانی کردند و 
کسانی که منزل و کارت بانکی خود را در اختیار این افراد قرار داده اند، دستگیر 
شده اند و همچنان در حال پیگیری و بررسی هستند و به زودی مستندی از این 

موارد پخش خواهد شد.

بسته شدهبسته شده  چمدون سفر ...!چمدون سفر ...!
ایرانی ها دقیقا کجا می روند، چرا می روند؟ایرانی ها دقیقا کجا می روند، چرا می روند؟
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15 ژانویه 2024
سال نوزدهم
شماره 5560
12 صفحه
5000 تومان

 صفحه  11 صفحه  5 صفحه  2

سناریوهای احتمالی حملات 
آمریکا و انگلیس به یمن

شرح در صفحه  11

آیا آتش جنگ در خاورمیانه روشن می شود؟

گروه بین الملل -  تحلیلگران می گویند که حملات پنجشنبه شب بریتانیا و آمریکا به یمن می تواند جنگ 
اسرائیل علیه غزه را به یک درگیری منطقه ای گسترده تر تبدیل کند و کارآمدی چندانی برای بازدارندگی 
انصارالله نسبت به حملات آینده آن گروه علیه کشتی های عازم دریای سرخ نخواهد داشت. نیرو های 
آمریکایی و بریتانیایی پس از حملات به کشتی های کشتیرانی در دریای سرخ حملات هوایی را علیه اهداف 

حوثی ها آغاز کردند.
حملات ایالات متحده و بریتانیا چندین شهر در یمن از جمله صنعا پایتخت آن کشور، شهر بندری غربی 
حدیده و هم چنین صعده و ذمار را هدف قرار داده اند. کارشناسان بر این باورند که حملات هوایی تاثیر کمی 
بر تضعیف انصارالله یا توقف حملات آن گروه خواهند داشت حملاتی که انصارالله اعلام کرده در پاسخ به 
جنگ اسرائیل علیه غزه بوده است. به گزارش فرارو به نقل از میدل ایست آی، آندریاس کریگ نویسنده 
و دانشیار دپارتمان مطالعات دفاعی کینگز کالج لندن می گوید که ائتلاف بین المللی که اخیرا برای توقف 

عملیات انصارالله در دریای سرخ ایجاد شده با راه بسیار دشواری مواجه است. 
او می افزاید: بریتانیا و آمریکا می خواهند پیامی قوی ارسال کنند، اما نه آن قدر قوی که بتواند آن را به 
تشدید طولانی تری درگیری فراتر از جنگ غزه بکشاند. دستیابی به این امر دشوار خواهد بود، زیرا هیچ 
راهی برای ضربه زدن به اندازه کافی به منظور از بین بردن توانایی های نظامی انصارالله وجود ندارد. همچنین 
اقدام در راستای بازدارندگی انصارالله به دلیل آن که آن گروه به مثابه یک شبکه عمل می کند کار دشواری 

می باشد.

آرایش انتخاباتی اصلاح 
طلبان بدون نامزد

خاک قطر بالاخره برای 
ایران طلا می شود؟

وز در  100 ر
جهنم غزه

احتمال ائتلاف اصلاح طلبان و 
اعتدالیون در انتخابات چقدر است؟

آغاز جام ملت های آسیا برای 
یوزها با برد مقابل فلسطین

همزمان با صدمین روز شروع 
جنگ غزه بررسی شد
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